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RIVET Protokoll Styrelsesammanträde måndag 2025-03-17 

  

Ordföranden öppnade dagens möte med att hälsa alla välkomna.  

Mötet hölls i konferensrum Lagun i V2 på Ringhals. 

  

1. Föregående mötesprotokoll  

  

Protokoll från styrelsemöte 2025-02-19 gicks igenom och lades till 

handlingarna.  

  

2. Rapporter och skrivelser 

 

Rivet har fått en inbjudan till Ordförandemöte med Vattenfalls övriga 

veteranföreningar. Ska hållas via Teams 2025-03-19. Åke kommer att 

deltaga. 

 

3. Ekonomi   

 

Faktura på medlemsavgiften är utskickad och sista betalningsdatum har förfallit. 

Saknas fortfarande 17 personer som inte betalat. 

Inga mer påminnelser skickas ut. 

 

För övrigt fortfarande oförändrat gott ekonomiskt läge. 

 

4. Medlemsläget  

  

Medlemsantalet är 267 medlemmar. 

  



5. Program/Mötesplan 2025 
 

Genomgång av aktivitetslistan. 
 

Vårens och höstens verksamheter, se aktivitetslistan i Dropbox. 

 

Genomförda aktiviteter 2025 

 

Revy - Paraden 

 

Genomfördes 2025-02-14, med 39 nöjda deltagare. 

 

Årsmöte 

 

Årsmötet hölls 2025-03-10 i V2. Se protokoll. 

Konstituerande möte hölls efter avslutat årsmöte. Se protokoll. 

Dagen avslutades med information enligt nedan. 

64 medlemmar slöt upp på mötet. 

 

Program  

10.00 – ca. 11.10.  Årsmöte. 

ca. 11.15 - 12.00  Lunch i V2 

12.15 – ca. 13.00  Vice Vd Jessica Palmqvist informera om 

  Ringhals och Vattenfall 

Därefter en kort bensträckare.  

13.10 – ca.14.30  Andres Ahagen informerar om framdrift av 

  avvecklingen R1/R2. 

ca. 14.30 – 14.45  Avslutning 

 

 

 

Kommande aktiviteter: 

 

Guidad visning Järnvägsmuseum Ängelholm Torsdag 24 april 2025 

 

Åke har bokat tid på Museet.  

Lunch är bokad på Kvibille Gästgivaregård och besök i ostbutiken. 

(Restaurang Rallaren och stopp vid SIA-glas utgår). 

Ulf skickar ut inbjudan till resan ca 2025-03-20 och bokar buss. 

Senaste anmälan 2025-04-10. 

Kostnad för medlemmar bestämdes till 200 kr, icke medlemmar 

 betalar fullpris 400 kr. (där ingår ej kostnad för bussen). 

 

  



Peter Börjesson Resa utmed Viskan Torsdag 22 maj 2025 

 

Program fastställt ihop med Veddige Buss. Lasse kontaktar bussbolaget och justerar 

upphämningsplatserna, med start i Veddige och sedan Varberg Arena. 

Ulf skickar ut inbjudan ca 20/4. 

Kostnad för medlemmarna bestämdes till 500 kr, icke medlemmar betalar 900 kr. 

 

2-3 dagas resa Augusti 2025 

 

Styrelsen diskuterade övernattningsresor. Antalet deltagare på de senaste årens 

resor har minskat betydligt vilket gör att styrelsen ifrågasätter om dessa resor ska 

fortgå. Ulf och Lasse har inför årsmötet tag fram en enkät för medlemmarna att fylla i 

och uttrycka sina önskemål om resor och aktiviteter. 

Vi konstaterade att det styrelsen jobbar med ligger i linje med vad som framgår av 

enkätsvaren. 

 

Arilds Vingård 

 

Förslag på en resa med övernattning diskuterades. Lasse gör efterforskningar 

angående datum, ställe för boende och övriga aktiviteter i omgivningarna. 

 

Guidad tur i Göteborgs södra skärgård med skaldjursbuffé september 2025 

 

Förslag att åka med Strömma ”Lilla skärgårdsturen med guide och lunch”. 

Förslag på att genomföra detta 2025-09-11, 

Monica undersöker detta till nästa möte. 

 

Caféträff oktober 2025 

 

Datum v.42, 13-17 och program ej diskuterat ännu. 

Förslag på att genomföra detta v.42. 

Monica undersöker detta till nästa möte. 

 

Höstmöte 2025-11-11 

 

Infocenter är bokat och Jessika Palmqvist deltar. 

Åke planerar dagen. 

 

Julbord December 2025 

 

Datum bestämdes till 2025-12-10 och på Västerport som vanligt.   
 

6. Webbfrågor  
  

Börja med att hälsa vår ny Webmaster Björn Severinsson välkommen. 

Godkändes att Magnus Bengtsson (kassören) får köpa in Officepaketet till sin dator. 

Åke visade en sammanställning över samtliga veteranföreningar inom Vattenfall. 

Åke och Björn får jobba vidare med den och lägga den på lämpligt ställe i dropboxen. 



7. Övriga frågor 

 

Inga övriga frågor diskuterades. 

 

8. Nästa styrelsemöte  

 
 

Nästa styrelsemöte måndag 2025-04-14 kl.10.00 (lokal meddelas senare). 
 

Åke tackade deltagarna och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

 

…………………………..   …………………………………..  

Magnus C Bengtsson    Åke Wallin  

Protokollskrivare   Ordförande 

 


